
 
  

                                    RÉTE  KÖZSÉG    ÖNKORMÁNYZATA 

Szám: 2022                                                                                 Réte, 2022.04.28-án 

 

                                                 J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

                  Az Önkormányzat  üléséről, amelyre 2022. április  28- án  

                                     került sor a községi hivatal üléstermében 

                                      

Jelenlévők: 

Polgármester                                         PaedDr. Metzner Zoltán, MBA  

Képviselők:                                           Michal Bačinský 

                                                              Gyurcsi Erzsébet 

                                                              Kiss Zoltán 

                                                              PaedDr. Kovács Erika, PhD. 

                                                               Sándor Nemes Erzsébet 

                                                              Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária 

                                                               JUDr. Ondrus Peter, PhD.  

                                                               

Igazoltan távol :                                    Kvál Tibor, Neszméry Előd 

 Főellenőr :                                            Mgr. Tomovič Mária        

  

 

A polgármester   megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül ült 

össze. 9 tagú testületből  7- en vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1.  Határozati  javaslat teljesítése 

2.  A község 2022-es költségvetés  I. negyedévi  teljesítése 



3. A község 2021-es évi zárszámadása és gazdálkodása 

4. A községi főellenőr jelentése a 2021-es zárszámadásáról 

5.  A független könyvvizsgáló jelentése a 2021-es évről 

6.  A várbalogi küldöttség találkozója 2022.május 15-én 

7.  A 2022-es Falunapok  

8.  Egyéb 

9.  Határozati javaslat 

A polgármester Gyurcsi Erzsébetet., Mgr. Gyurcsi Pomichal Máriát és JUDr. Peter Ondrust, 

PhD. javasolta  a javaslati bizottságba, jegyzőkönyv- hitelesítőknek  Sándor Nemes Erzsébetet  

és  Bačinský Michalt ,  Kvál Violát pedig jegyzőkönyv - vezetőnek.   

 

1.  Határozati  javaslat  teljesítése 

 A  polgármester  megállapította,hogy nem volt konkrét feladat. 

A képviselőknek hozzászólásaik nem voltak. 

     Szavazás:  jelenlévők : 7   mellette :  7   

                                        

2.  A község 2022-es költségvetésének I.negyedévi  teljesítése 

A polgármester  felkérte Kvál Violát a beszámoló  előterjesztésére. Kvál Viola 

leszögezte,hogy a képviselők a meghívóval együtt kézhez kapták  írásban aprólékosan  

kidolgozott költségvetés  teljesítését. A bevételi rész  31,35%-ra a kiadási rész 18,62%-ra  van 

teljesítve. 

Az írásbeli anyag a jegyzőkönyv része. 

A megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták a község 2022-es költségvetésének 

I. negyedévi teljesítését.  

Szavazás : jelenlévők :  7 mellette:  7 

 

 3.  A község a 2021-es  évi zárszámadása és gazdálkodása 

A polgármester  felkérte  Kvál Violát a beszámoló előterjesztésére. 

Kvál Viola beszámolt a község gazdálkodásáról a 2021-es évben. A beszámoló 15 napig 

a község honlapján volt kifüggesztve.Az év végi jelentések határidőben lettek elküldve az 

adóhivatalba és a minisztériumba is. A fel nem osztott gazdasági eredményt  a 2022-es évben 

a beruházási kiadások fedezésére ajánlom felhasználni. 



Megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták a község 2021-es zárszámadásáról és 

gazdálkodásáról szóló beszámolót.. 

Szavazás :  jelenlévők:  7  mellette:  7 

  4.  A községi  főellenőr  jelentése a 2021-es év zárszámadásáról 

 A polgármester felkérte a község  főellenőrét a jelentés  előterjesztésére. Mgr. Tomovič 

Mária , főellenőr elmondta,hogy a zárszámadás javaslata 15 napig a község honlapján fel volt 

tüntetve. A kidolgozott zárszámadás összhangban van a könyvelési és költségvetési 

előírásokkal.Teljes mértékben javasolja a 2021-es zárszámadás elfogadását. 

Megvitatás után a   képviselők egyhangúlag jóváhagyták a községi főellenőr jelentését 

a 2021-es zárszámadásról. 

Szavazás:  jelenlévők:  7    mellette:   7 

 

5.   A független könyvvizsgáló jelentése a 2021-es évről 

A polgármester  előterjesztette a független könyvvizsgáló jelentését a 2021-es évről. 

A képviselők egyhangúlag tudomásul vették az előterjesztett jelentést. 

Szavazás: jelenlévők:   7  mellette:  7 

 

6.    A várbalogi küldöttség  találkozója 2022.május 15-én 

A polgármester leszögezte,hogy a testvértelepülés – Várbalog küldötteit 2022.május 15-én 

fogadjuk a kultúrházban ebéddel. Ezúton szeretettel hívok minden képviselőt. Meghívottak  

az Immanuel énekkar, a Csemadok, a Révisz ,mindkét egyház képviselői ,valamint 

a szervezetek kéviselői . 14 órakor kezdődik az ökumenikus istentisztelet a római katolikus 

templomban , koszorúzás után pedig folytatódik az ünnepség a kultúrházban. 16 órakor 

a falunk történetéről tart előadást Tomovics Miroszlav, 17 órakor a Révisz társulat lép 

fel.Vacsora után pedig kötetlen szórakozás, kb. 100  fő.  

A képviselőtestület egyhangúlag tudomásul vette a várbalogi küldöttség találkozójával 

kapcsolatos feladatokat . 

Szavazás : jelenlévők:  7   mellette:  7 

 

7.  2022-es Falunapok 

A polgársmester  előterjesztette a 2022-es Falunapok műsorát. A már megszokott módon 

június 17-én ökumenikus istententisztelettel kezdünk a református templomban.18-án délelőtt 

főzés, délután pedig a megnyitó után a műsor a következő: az óvodások, majd az iskolások 



lépnef fel,a meghívott előadók pedig: Peter Stašák, Gizka Oňová, Simona Lelkes, Dupla kávé 

és Köteles Cindy valamint a Felvidéki Mulatós Sanci. A táncmulatság 03.00 

óráig.Gyermekeknek az atrakciók és a frissitő biztosítva van. 

A képviselő testület egyhangúlag jóváhagyta a 2022-es Falunapok műsorát. 

 

Szavazás :  jelenlévők:  7   mellette:   7 

 

8.  Egyéb 

a. A polgármester előterjesztette  a Tech Tools s.r.o, Za záhradami 3, Zálesie  kérvényét 

Ľubomír Matis képviseletében   kéri a 433/6 sz.parcelle 766 m2 beépített terület és udvar  

bérbeadási szerződés megszüntetését. 

Megvitatás után a képviselő testület egyhangúlag jóváhagyta a szerződés megszüntetését. 

 

Szavazás :  jelenlévők:  7  mellette : 7 

 

b. A polgármester a képviselőtestületnek előterjesztette Dóková  Marta ,Reca 157 megvételi 

kérvényét a  KN-C 566/43 –as sz. parcellára  331 m2. Az adott területet  kb. 50 éve 

használja,rendben tartja és egy egészet alkot a telkével. A polgármester a kérvényhez 

hozzáfűzte, hogy a község  az adott területet nem használja és az adott területetn nem tervez 

semmit. 

Megvitatás után a képviselő testület egyhangúlag jóváhagyta a KN-C 566/43-as sz.parcella 

331 m2 eladási szándékát a 138/1991-es törvény 9 a §-ának 8 bek. E / pontja alapján Dóková 

Marta, 925 26 Reca 157 részére.   

Szavazás :   jelenlévők :  7   mellette:  7 

 

c. A polgármester előterjesztette a Black Swan Investments &Consultancy, s.r.o kérvényét 

a C-KN 800/156 sz. Parcellán  az 1441-es sz. tulajdonlapon – egyéb terület 1702 m2 

szolgalmi jog létesítését a vízvezeték és a vízvezetékcsatlakozó használatára,karbantartására 

és javítására.Az erre a célra szükséges terület 16 m 2  .A polgármester 20€/m2 javasol 

a szolgalmi jogért azzal a feltétetellel, hogy az engedéllyel járó valamennyi költséget az 

igénylő fedezi. 

Hozzászólás: 

Kiss Zoltán – bízom benne ,hogy az építkezési engedély csak az út kiépítése után lesz kiadva. 



Megvitatás után a képviselők  6-an jóváhagyták , 1 képviselő-Kiss Zoltán nem hagyta jóvá 

a szolgalmi jogot. 

Szavazás : jelenlévők:  7   mellette :  6   ellene : 1 / Kiss Zoltán / 

 

d. A polgármester ismertette a képviselőkkel a már eddig   elvégzett ,nem tervezett 

munkálatokat, mint a temetőkapuk javítása ,multifunkciós pályánál a villanyvezeték  javítása, 

a gyermekjátszótér javítása, kémények  javítása  az óvoda és a községháza épületén ,óvodában 

a gázkazán cseréje  és  kátyuk javítása a helyi utakon. Befejeztük a közösségi ház 

hozzáépítését.Gondok vannak a szennyvíz elvitelével . A szenci tisztítóállomás januártól be 

van zárva, nem tudjuk mikortól lesz működőképes.A környéken csak a modori tisztítóállomás 

működik, lakosok panaszkodnak a magas árakra. 2022.3.4-én beadtuk a kérvényt 

a csatornahálózat építkezési engedélyre.Jelenleg a kultúrház homlokzatát oldjuk,ugyanis válik 

el a vakolat ,közel a hinták, veszélyes,oldani kell. Vár ránk még az összekötőút befejezése – 

Gurab felé, az állomási út felújítását a Pozsony megye erre az évre ígérte. 

e. Bačinský Michal – mint az ÖTT elnöke meghívta a képviselőket 2022.5.8-án a szervezet 

alakulásának 140. évfordulója alkalmából  a szent Flórián szobor felszentelési  ünnepségre.  

f. Kiss Zoltán – 2000 eurót javaslok a  költségvetés módosításánál  az ÖTT –nek . 

 

 9.  Határozati  javaslat 

 Gyurcsi Erzsébet   a javaslati bizottság tagja előterjesztette  a határozati javaslatot.     

 A község polgármesteree megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

                                                      

 

                                                                     PaedDr. Zoltán Metzner,MBA 

                                                                                   starosta obce  

Hitelesítők: 

                      ....................................                           .............................................. 

                   Sándor Nemes Erzsébet                              Bačinský Michal     

 

 

Jegyzőkönyvvezető:Kvál Viola 



 

 

 

 

                 

 

 

        

 

 

 

             

    

                            


